
Komunikat z Walnego Zebrania Sekcji Sędziów PFO (10.12.2011)

W sobotę 10 grudnia 2011 roku w Czeladzi odbyło się Walne Zebranie Sprawozdawczo–Wyborcze Sekcji
Sędziów Polskiej Federacji Ornitologicznej.
  

Na zebraniu między innymi wybrano Zarząd Sekcji Sędziów. Prezesem Sekcji został Jan
Kamiński, sekretarzem  Przemysław Zontek, a skarbnikiem Mirosław Hampel. Poniżej
komunikat z Zebrania.

      

Obecnych na Walnym Zebraniu Sekcji Sędziów było 30 sędziów spośród 39 upoważnionych.
Wobec tego Walne Zebranie uznano za zdolne do podejmowania decyzji zgodnych z
Regulaminem Sekcji Sędziów.

  

  

1.  Przybyłych na Walne Zebranie sędziów przywitał zarządca komisaryczny Pan Marek  Łabaj,
dziękując sędziom za przybycie na zebranie.

  

2. Głos zabrał Prezydent PFO Pan Andrzej Jenczura, nakreślając, czego oczekuje od sędziów i
przyszłego Zarządu Sekcji. Poddał również ostrej krytyce brak zaangażowania wielu sędziów w
życie sekcji. Ostro napiętnował nieobecność sędziów na warsztatach sędziowskich i Walnym
Zebraniu Sekcji Sędziów, które odbyło się dnia 01.10.2011 roku w Katowicach,
uniemożliwiającą podjęcie jakichkolwiek uchwał z wyborem Zarządu sekcji włącznie.

  

Krytycznie odniósł się również do pracy koordynatorów w poszczególnych sekcjach, co ma
odbicie w braku materiałów szkoleniowych dla sędziów i hodowców ptaków.

  

Zapowiedział, w razie braku aktywności poszczególnych sędziów, dalszą weryfikację listy
sędziów PFO i szkolenie kolejnych kandydatów na sędziów.

  

Krytycznie odniósł się też do odmawiania przez sędziów przyjmowania skierowań na ocenę
ptaków. Niezrozumiałą a wręcz skandaliczną nazwał sytuację, która zdarzyła się na
Ornitologicznych Mistrzostwach Polski, kiedy z wyznaczonych 11 sędziów do oceny ptaków, do
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pracy zgłosiło się w pierwszy dzień dziewięciu sędziów a w drugi dzień tylko czterech !

  

Prezydent dał sędziom do zrozumienia, że swoją postawą pracują na opinię swoją i całej Sekcji
Sędziów.

  

Na zakończenie wystąpienia Prezydent wręczył sędziom uczestniczącym w Walnym Zebraniu
legitymacje sędziowskie i odznaki sędziego, zatwierdzone uchwałą przez Radę Federacji.
Każdy z sędziów własnoręcznie potwierdził odbiór legitymacji i posiadanych uprawnień
sędziowskich. Legitymacje podlegają corocznemu przedłużaniu, co pozwoli utrzymać w Sekcji
Sędziów porządek i dyscyplinę.

  

3. Pan Marek Łabaj przedstawił sprawozdanie Zarządcy Komisarycznego dotyczące:

  

-zorganizowania warsztatów dla sędziów, które odbyły się w tym roku w Katowicach, a w
których uczestniczyło tylko 12 sędziów,

  

-zorganizowania oraz przebiegu kursu dla kandydatów na sędziów, sposobu przeprowadzenia
egzaminu i uzasadnienia, dlaczego egzamin odbył się przy okazji Mistrzostw Polski. Pan Marek
Łabaj podziękował nielicznym sędziom, którzy pomogli mu w organizacji kursu i poprowadzili
wykłady dla kandydatów. Podziękował również sędziom, którzy uczyli kandydatów praktycznej
części kursu.

  

4. Sędziowie techniczni przedstawili i omówili sprawozdania:

  

-Pan Teodor Żelazko - kanarki harceńskie

  

- Pan Jan  Kamiński – egzotyka
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Sprawozdania z sekcji D i E nie przedstawiono. Koordynator tej sekcji Pan Tadeusz Byś
zrezygnował z funkcji koordynatora w liście elektronicznym, który wysłał do Prezydenta PFO
latem 2011 roku.

  

5.  Wybrano Zarząd Sekcji Sędziów w osobach:

  - Prezes      –  Jan Kamiński
  - Sekretarz –  Przemysław Zontek
  - Skarbnik –  Mirosław Hampel
  

6. Wybrano sędziów technicznych poszczególnych sekcji:

  - Teodor Żelasko- kanarki harceńskie
  - Tadeusz Byś – kanarki kolorowe i kształtne
  - Augustyn Ledwoń – egzotyka
  

  

7. Prezes Jan Kamiński przekazał, że warsztaty dla sędziów będą dwudniowe w jednym
terminie. Ustalenie terminu nastąpi w późniejszym czasie.
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